
Zasedání předsednictva ASO – 12. prosince 2011 

 

Předsednictvo ASO na svém posledním zasedání v roce 2011 se zabývalo 

těmito body: 

 
a) Při kontrole úkolů bylo konstatováno, že nebyl splněn úkol z minulého 

zasedání týkající se nahlášení kontaktu na inspektora BOZP každého 
členského OS ASO. Proto tajemník ASO Martin Vavrečka obvolá 
všechny předsedy členských OS s žádostí, aby kontakt na inspektora 
BOZP svého OS nahlásili nejpozději do poloviny ledna 2012. 
Kromě toho, na lednové zasedání předsednictva ASO budou opět pozváni 
zástupci ASO delegovaní do jednotlivých pracovních týmů RHSD ČR. 

 
b) Předsednictvo ASO zhodnotilo přípravu a průběh protestního mítinku a 

pochodu uskutečněného Asociací samostatných odborů dne 25. listopadu 
2011. 
Po organizační stránce lze hodnotit tuto akci kladně, připravena byla 
dobře. Její dopad však snížila nízká účast občanů, a to přes nemalou 
propagaci mítinku v médiích. Bylo také konstatováno, že s každou další 
akcí se počet účastníků snižuje. 
Místopředseda ASO Bc. Jaroslav Pejša informoval přítomné o výsledku 
hlasování v Poslanecké sněmovně o návrhu ASO na ustavení parlamentní 
komise za účasti občanské veřejnosti pro dohled nad vyšetřováním 
korupčních afér. Návrh byl poslanci dne 6. 12. 2011 zamítnut. 

 
c) Dále se předsednictvo ASO zabývalo hodnocením projednávání a 

připomínkování návrhů právních norem, které v rámci meziresortního 
připomínkového řízení přichází na ASO. Bylo konstatováno, že všechny 
tyto návrhy jsou pravidelně rozesílány všem členským OS. Ke všem 
těmto návrhům je pak na adresu příslušného navrhovatele odesíláno 
stanovisko ASO. 

 
d) Byl projednán a schválen návrh plánu zasedání předsednictva ASO v roce 

2012. 
 

e) V různém byla vyhodnocena mezinárodní konference, kterou ASO 
zorganizovalo v rámci projektu „Posilování sociálního dialogu – služby 
pro zaměstnance“, z Operačního programu Lidské zdroje a zaměstnanost, 
na téma „Lisabonská smlouva a její význam ve vztahu k sociálnímu 
partnerství“. Konference se konala dne 29. listopadu 2011 v hotelu 
Olšanka. Velmi pozitivně lze hodnotit zejména početnou účast 
zahraničních hostů a jejich  vystoupení. Zajímavé výzvy také obsahovalo 
úvodní vystoupení předsedy ASO Bohumíra Dufka.  


